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利用金氧半場效電晶體比較胸腺癌在不同治療計畫與實際之劑量探討

Dose verification of different treatment models in Thymic carcinoma radiotherapy by

using metal-oxide-semiconductor field-effect transisors

以自製頭部假體評估頭部電腦斷層掃描之眼球水晶體輻射劑量

Assessment of eye lens absorbed doses with a self-made head phantom undergoiog

multidetector computed tomography imaging

以區域成長法分析磁振﹙MR﹚及電腦斷層﹙CT﹚腦腫瘤影像

Magnetic Resonance and Computed Tomography Brain Tumor Images Analysis by

Region Growing Method

目視判讀與BRASS應用於單光子電腦斷層掃描之癲癇發作病灶定位之比較

Comparison of visual interpretation and BRASS analysis in the location of Epilepsy

SPECT

宜蘭縣冠心症居民有、無患糖尿病患在Tl-201心肌灌注掃描差異分析

Evaluation of monoenetgetic techniques for raducing Metal Artifacts in dual energy

CT

台灣婦女乳癌篩檢召回率問卷調查研究

Demographic factors influencing consensus opinion on the recall for women screened

by mobile mammorgrahy cars in Taiwan

64張多層切面體積式高解析度電腦斷層掃描之品質與劑量探討

Image Quality and Radiation Exposure on a 64-Slice  High-Resolution MDCT

南部某醫學中心腦部神經膠質母細胞瘤的磁振造影技術診斷方法之精確度

分析

The Diagnostic Accuracy Evaluation of Magnetic Resonance Methods on

Glioblastoma Multiforme in a Medical Center at Southern Taiwan

磁振造影檢查時人體產熱與相關因子之探討

The Investigation of Correlation between Physioloical Parameters and Heat

Accumulation during Magnetic Resonance Imaging
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